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Referat Kantineudvalg 

Forvaltning: Udvikling, Miljø og Teknik Ejendomsservice  
Møde vedr.: Kantineudvalg 
Mødested: Laksetorvet Lokale E.1.93 
Mødedato: 20.12.2022 kl. 12.00 – 13.00 

Deltagere: Rikke Mark, Manne Berg Cramer(Referent) 

Afbrud: Arne Møller-Hansen, Monika Andersen, Gerti Vester, Jan Hyldgaard, Camilla 
Granau Nielsen, Else Rohde 

              

Referat 

• Velkomst Manne  
• Variation af udbud i kantinerne  

o Sundhedshuset ønsker bredere udvalg i sandwich eks, laks, avocados, lufttørret 
skinke 

o De synes det er godt med det grove brød de får nu. 
o Mindre hvidt brød 
o Mere brune ris 

• Serviceniveau i kantinerne  
o Bedre kommunikation på hvad man kan købe i kantinen eks. sodavand osv. 
o Bedre kommunikation ang. klippekort 

• Mødeforplejning (udskudt til næste møde) 
• Betalingssystemer (udskudt til næste møde)  
• Prisstigning 

o Der laves en prisstigning pr. 01,01,2023 grundet stigende råvarepriser. 
• Concierge (udskudt til næste møde) 
• Kaffemaskiner 

o Der vil i starten af 2023 blive igangsat en udskiftning af flere instant kaffemaskiner til 
bønnemaskiner. 

• Fremtidig møder (udskudt til næste møde) 
• Evt. 

 
Udvalget består af 

• Manne Berg Cramer Ejendomsservice 
• Gerti Vester, Kantinen Ejendomsservice 
• Arne Møller-Hansen, IT-afdelingen 
• Jan Hyldgaard Engrob, Kommunikationsafdelingen 
• Monika Andersen, Social og Arbejdsmarked 
• Else Rohde, Udvikling, Miljø og Teknik 
• Rikke Mark, Sundhedscenteret Thors Bakke 


